
國際扶輪三四五零地區學習資源中心
Rotary International District 3450 Learning Resources Centre

學習資源中心(LRC)大樓分兩層，佔地2,600平方米，提供
一站式的綜合設施和服務，包括電腦設施、多媒體工作

坊、圖書館服務、研討室及會議室等。學生或教職員可

以在LRC大樓內享用不同的設施和服務，例如使用電腦
搜尋有關資訊、整理或列印功課，另可在多媒體工作

(Multimedia Zone) 進行3D打印、影像掃描或數碼製作，
在一鍵錄影室(One Button Studio) 進行自助錄影，亦可以
到藏書區 (Book Collections)閱讀或外借各類書籍，並享
用院校館際互借服務，也可以在閱讀區(Reading Zone)溫
習或自修，還可以使用多元化的視聽教材，更可以利

用研討室(Project Room)或會議室(Seminar Room)作小組
討論和分享，增添學習成效。學院內覆蓋無線網路

(WiFi)以支援學生學習需要。學生或教職員不論在校園
內外均可檢索學院的電子資源，亦可以透過使用資訊

站 (Information Kiosk)掌網上最新的校園資訊。此外，學
生更可以到一樓或四樓的電腦室，使用學

院的中央電腦設施。

有關詳情，請瀏覽網頁：
http://st.vtc.edu.hk/LRC/LRC_chi.htm
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For more information, please visit our web site at :
http://st.vtc.edu.hk/LRC/LRC.htm

The Learning Resources Centre (LRC) Complex composes two floors 
of 2,600m2 area. It provides an environment conducive to study and 
leisure reading. It renders a one-stop facility hub with integrated 
services on IT, library and multimedia production.  The LRC provides 
a wide range of services, learning resources, facilities and 
equipment to support the learning and teaching needs of students 
and staff.  The LRC Complex is equipped with PCs, book collections, 
Seminar/Project Rooms for discussion and One Button Studio for 
self-service video recording. There is a good coverage of Wireless 
LAN (WiFi) service on the campus to support the students’ learning 
needs. Besides, users can enjoy intercampus and interlibrary loan 
services and access our electronic resources on and off the campus. 
In the Multimedia Zone, 3D printer, photocopying/printing facilities, 
scanners and desktop computers with multimedia software are 
provided as learning support. Students can make use of the Reading 
Zone for self-study and learn at their own pace by using multimedia 
learning packages. Users can also surf on the Internet quickly via the 
Information Kiosks nearby. Furthermore, students can go to the 
Computer Rooms on the 1/F or 4/F of the campus to
use the centralized computer facilities.



The LRC renders a one-stop facility hub with integrated services on IT, library and multimedia production. 
學習資源中心提供一站式的綜合服務，支援教與學的需要，包括資訊科技服務、圖書館服務及多媒體服務。

IT Services

The 3 major e-services for students學生使用的三項主要電子服務:
     Webmail service 網上電郵
     http://webmail.vtc.edu.hk

Moodle e-Learning platform 網上學習平台
http://moodle.vtc.edu.hk

MyPortal 學生網
http://myportal.vtc.edu.hk

We provide around 150 PCs and a few Mac computers on the G/F of the LRC Complex to support the 
students’ learning needs. Students can also use the central computing facilities in the general purpose 
Computer Rooms located on the 1st and 4th floor of the campus with free access to the printing service 
in Room 107D. Notebook on-loan service is provided for students to support their learning 
requirements. There is a good Wi-Fi coverage on the campus. Students can connect to the campus 
wireless network with a valid Computer & Network Account (CNA) after user authentication. Computer 
Room numbers: Room 107A, 107B, 107C, 107D, 439, 440.

For details of the IT Services, please visit  關於資訊科技服務的詳情，請瀏覽:

資訊科技服務

LRC大樓地下提供大約150部電腦支援學習需要，學生也可以使用在學院一樓和四樓電腦室的電腦
設施，而107D電腦室是供學生打印之用。全院校有良好的無線網絡覆蓋。學生可以借用LRC的手
提電腦作為學習用途，透過CNA戶口來核實身份連線到校園網絡。
電腦室房號: 107A, 107B, 107C, 107D, 439,  440

For details of the Multimedia Services, please visit :
關於多媒體服務的詳情，請瀏覽:

p yp

資訊科技服務的詳情 請瀏覽:

Login 登入
●  Username 帳號  =  Student ID 學生證號碼
●  Password 密碼  =  CNA Password 電腦及網絡戶口密碼
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Multimedia Services

In addition to the IT services and library services , the LRC provides the following multimedia services and facilities to 
enhance the teaching and learning effectiveness:
除了資訊科技服務及圖書館服務，LRC也提供以下的多媒體服務和設施，以提高教學效能：

Installation and management of audio-visual equipment which includes projection system, PA system and 
computing facilities in teaching venues
一般教學場地設置多媒體視聽器材，包括投射系統、擴音系統及電腦設備等

Supporting services for campus events and departmental activities
為學系、部門和院校活動提供多媒體製作及視聽器材的支援服務

Graphic, photographic, audio and video production services for staff
為教職員提供設計、攝影和視聽影音製作服務

Provision of facilities in the Multimedia Zone and 3D Printer on the G/F of the LRC Complex allows students to 
accomplish their project assignments. The facilities and Printer can also assist staff to prepare their teaching materials. 
They are located on the G/F of the LRC Complex behind the photocopying / digital printing area. The following 
facilities and equipment are housed in the Multimedia Zone: computing facilities, stationery equipment, staff corner 
and helpdesk supported by staff / student helpers.
LRC大樓地下設有多媒體工作坊及3D打印機，為學生和教職員提供多媒體設施以製作課堂習作及教材。多媒體工作坊
位於LRC大樓地下，鄰近影印/打印區，提供的設備包括：電腦、文儀器材、職員專用區及職員/學生助理的支援服務。

 

http://st.vtc.edu.hk/LRC/LRC-MM/home_chi.htm
http://st.vtc.edu.hk/LRC/LRC-MM/home_eng.htm

Contact tel. no. 聯絡電話：22567645      Fax 傳真：22567643      E-mail 電郵：st-lrc-mm@vtc.edu.hk

http://st.vtc.edu.hk/LRC/LRC-IT/lrc-it_en.htm

Library Services
圖書館服務
The Library Services includes circulation, information enquiry, self-check system, self-pickup
station, new book display and e-databases, etc. For details, please visit related webpages.
圖書館服務包括書籍借閱、諮詢櫃台、自助借書系統、自助預約取書站、新書展覽及電子
資源等。有關詳情，請瀏覽相關網頁。  
Library Services/LRC/IVE(Sha Tin) webpage 沙田IVE圖書館服務網頁 https://stcc.vtc.edu.hk/lib/
VTC Library Services webpage 職業訓練局圖書館服務網頁 https://library.vtc.edu.hk/web/ 

Contact tel. no. 聯絡電話：22567623     Fax 傳真：22567643     E-mail 電郵：st-lrc-lib@vtc.edu.hk           WhatsApp LRC/IVE(ST)：22567623   

Contact tel. no. 聯絡電話：26947655      Fax 傳真：26016354      E-mail 電郵：st-lrc-it@vtc.edu.hk

http:/pp /moodle.vtc.edu.hk


